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We zijn het jaar begonnen met onze Algemene Ledenvergadering op 4 maart. We zijn bij elkaar 
gekomen bij PSV Laarwoud in Zuidlaren. Er waren 21 leden aanwezig. Tijdens deze vergadering 
hebben we afscheid genomen van onze voorzitter Willem van der Es. Willem heeft zich 2 
termijnen en 2 bonusjaren ingezet voor de vereniging. Willem werd hartelijk bedankt voor zijn 
tomeloze inzet en zijn gastvrijheid voor de bestuursvergaderingen die bij Willem en Miep thuis 
werden gehouden. Miep zorgde altijd voor huisgemaakte lekkers voor ons. 

Namens iedereen: hartelijk dank!


Gelukkig heeft Alet van der Veen-Wouda gehoor gegeven aan onze oproep voor nieuwe 
bestuursleden. Alet heeft zich aangemeld. Ontzettend blij zijn we met haar aanmelding. Door 
ziekte kon ze zelf niet aanwezig zijn op de ALV om zichzelf voor te stellen. Gelukkig kent vrijwel 
iedereen Alet. Bij de stemronde is dan ook geen bezwaar gemaakt en is lid van het bestuur 
geworden.


Tijdens de vergadering heeft Marijke Veen zich ook aangemeld voor het bestuur. Het zittende 
bestuur was verheugd met de komst van beide dames. Een nieuwe start kon gemaakt worden.


Na de eerste bestuursvergadering is Alet verkozen tot voorzitter. Marijke is bestuurslid. 


Dressuurwedstrijd 

De eerste dressuurwedstrijd werd verreden op 3 april te Warffum. Deze wedstrijd werd 
opengesteld voor alle koudbloedrassen, maar de Haflinger werd goed vertegenwoordigd. 

In de klasse BB/B paarden is Petra Kuiper met Siërra van ’t Hogeland tweede.

In de klasse L2 werd Emma Slager eerste en tweede met Bumblebee van de Kymmelshof.


Voorjaarsrit 

Op 14 mei waren we te gast bij Ted en Marloes Prins en hun paardenmeiden te Yde-de Punt. In 
de ochtend hebben we een heerlijke rit gereden met 12 ruiters en 7 aanspanningen. Het weer was 
ons goed gezind. Onderweg zijn er onder andere door Henk Mulder prachtige foto’s gemaakt. 

Bij terugkomst stond er voor de deelnemers een heerlijke lunch klaar. Ondertussen konden de 
paarden genieten op het weiland. Er waren verschillende weilandjes klaar gezet. Hoe fantastisch 
was het om zelf van de lunch te genieten met uitzicht op zoveel blonde Haflingers die genoten 
van het groene gras. 


In de middag stond een avontuurlijk parcours klaar. Zowel ruiters als aanspanningen konden hier 
aan mee doen. Verschillende spannende hindernissen moesten bedwongen worden, er werd met 
een bekertje water gereden en onderweg werd er koek gehapt. Na een oefenronde werd er op tijd 
gestreden. Iedereen was bloedfanatiek en vanaf de kant werd er stevig aangemoedigd. 


Het was een prachtige, gezellige dag geweest voor het hele gezin en voor elk lid. Precies waar 
onze vereniging voor staat. 


Dressuurwedstrijd 

Op 25 juni is de tweede dressuurwedstrijd verreden te Gieterveen. Ook deze wedstrijd stond open 
voor alle koudbloedrassen.

In de klasse L1 is Miriam Middel eerste geworden met Atomist van ’t Groentehof.

Anne Maaike Dekker werd 2 x eerste met Maxima van Hoeve Hinri in de klasse L1 pony’s.

In de klasse L2 werd Nanet Heuker-de Groot tweede met  Amber van de Rythpluim. 


Het Haflingerweekend werd gehouden op 1-2-3 juli te Schaijk.


Zomerrit 

Onze zomerrit werd dit jaar georganiseerd door Jacob van Dam. Tezamen met de vereniging 
“rijden en glijden” werd er een rit van ongeveer 20 kilometer gereden vanuit Uithuizen. Na een 



warm ontvangst met koffie en thee werden de paarden klaargemaakt. Met 10 aanspanningen en 2 
ruiters ging de colonne van start. Het weer was prachtig. Na een heerlijke rit kon er onder genot 
van een broodje hamburger bijgekletst worden.


Najaarsrit 

Op 8 oktober is de najaarsrit verreden. Familie Klaver heeft deze dag voor de leden 
georganiseerd. 

Na de koffie en thee werden de paarden klaargemaakt voor een rit van ongeveer 24 kilometer. Met 
een prachtig oktoberzonnetje was het een heerlijke temperatuur om te rijden. Halverwege de rit 
was er een moment gepland om even op adem te komen en de innerlijke mens te verzorgen. 

De route ging onder andere over een viaduct waar aandacht voor de boeren werd gevraagd. Veel 
vlaggen aan weerszijden, tractoren, mensen en auto’s. Wat waren alle paarden braaf onder deze 
toch spannende omstandigheden. 

Crossclinic 

Op 15 oktober was het tijd voor de crossclinic. Deze werd gegeven voor Gaby Witteman op het 
crossterrein in Vredenheim. Gelukkig was het droog deze dag, wellicht een beetje fris. 
In 2 groepen hebben 6 combinaties zich van hun stoere kant laten zien. 

Er werd gesprongen over boomstammen, autobanden, tonnen en bielzen. De Haflinger heeft zich 
weer getoond als een veelzijdig ras. Alle hindernissen werden bedwongen. Zo ook de op/af 
sprong, die je op verschillende hoogtes kan nemen. Twee stoere meiden hebben de hoge 
afsprong genomen waar nog een boomstam aan vooraf ging. Als toeschouwer vond ik het enger 
en heb ik meer vreemde geluiden gemaakt dan de ruiters zelf. 

Uiteraard mocht de waterbak ook niet ontbreken. Ook daar liepen ze allemaal dapper doorheen. 
Het water was een beetje zwart. Van de mooie gewassen witte staarten was niet veel meer over. 


We hebben een gezellig jaar gehad.



